
Styrelsemöte Käloms vvo, 2023-03-07
Hos Carl-Göran
Närvarande: Lena, Gösta, Carl-Göran, Gunnar och Agneta

§1. Mötet öppnades av Carl-Göran Palmqvist.

§2. Val av sekreterare, Agneta. Val av protokolljusterare, Lena.

§3. Dagordningen Godkändes.

§4. Föregående protokoll från 18 januari, gicks igenom och lades till handlingarna.

§5. Information från kretsårsmötet.
Gunnar och Simon var till Föllinge på kretsårsmöte 23 februari, där ca 30 närvarade.
Det blev omval på styrelsen, där Gustav Gustafsson är ordförande. Det saknades en 
jaktskytteansvarig, men Erik Wassdahl tog på sig uppgiften. Han var även skytt till de två horn som 
bedömdes under kvällen. 
Två föreläsningar. Den ena tog upp älgförvaltningen, där vi uppmanades vara rädd om stora kor och 
stora tjurar, för att få en bra älgstam. Flera och stora tjurar triggar tidig brunst, som ger tidigare 
kalvning och större kalvar till hösten. Avskjutningen bör ligga på 50% kalvar.
Den andra föreläsningen av Martin Bergvall från Länststyrelsen, tog upp förvaltningen av rovdjur.
Man gör årligen en inventering och fann under föregående år 42 häckningar av kungsörn i Jämtland 
och 48 järvföryngringar. Oviksfjällen och fler områden har rikligt med järv, Offerdal lite glesare 
förekomst. 
Förekomsten av björn uppgår till 1040 individer. Under hösten sköts 222 björnar. Målet är att ha 640.

§6 Utbildningskväll kronförvaltning, Tisdag 21 mars. 
Bygdegården är bokad och Carl-Göran kollar värmen och att det finns kablar, mm, innan. Lena köper 
fika och Agneta gör en affisch, där vi bjuder in jaktlag och byborna till kvällen, samt skickar den till 
Bernt för att läggas ut på hemsida.

§7. Årsmötesfrågor.
-Byte av kommunikationsradio, till 155hz. Carl-Göran skickar ut ett informations-mejl till alla i 
jaktlaget. Vi pratar sen om detta under första jaktveckan, då alla är samlade. Gösta har kollat upp och
man kan få mängdrabatt, om man köper in fler vid samma tillfälle. 
-Revidering av jaktkartan.
Carl-Göran frågar Tobias om han kan titta på att skriva ut karta från appen Wehunt. 
-Hundförarkarta. Vi avvaktar, tills vi har en reviderad jaktkarta.

§8. Övriga frågor.
Harebra-gänget kommer den 2 november. Ny ansvarig där, är Sture Nilsson, Ottsjön. 

§9. Mötet avslutas.

Sekreterare Agneta Bylander   Justerat av Lena Olofsson


